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Oppgradering Osterøy ungdomsskule 

Vedlegg:
Moglegstudie Osterøy Ungdomsskule

Formannskapet - 028/23

FS - behandling:
Hjalti Gislason, H, hadde slikt utsetjingsframlegg: Saka vert utsett.

Grunngjeving: 
Osterøy-politikarane har visst i mange år at Osterøy ungdomsskule treng opprusting, fornying eller 
nybygg, og dette har vore diskutert internt i partia og laust tverrpolitisk. Det har derimot aldri vore 
lagt fram nokon konkret sak om tema for å sparka i gong den offentlege debatten.

Politikarane har sidan 2016 høyrt ulike rykte om arbeid med OUS si framtid der både ein studietur og 
ei moglegheitsstudie var nemnt, men Osterøy kommune har til nå ikkje invitert politikarane (som 
skuleeigar) til å ta del i ordskiftet eller i arbeidet.

Å meina noko i dag om kva ungdomsskule me skal ha dei neste 60 åra etter å ha hatt fem dagar på å 
verta kjent med det førebuande arbeidet administrasjonen har gjort er uforsvarleg.

Me treng ein brei og open debatt om kva ambisjonar me har for OUS, me treng å høyra kva FAU på 
skulen meiner, me treng innspel frå rektor og lærarane, og me bør la engasjerte innbyggjarar få høve 
til å kome til ordet. Derfor kan me ikkje fatta vedtak i denne saka før me har fått moglegheita til å ha 
den debatten.
Ordføraren hadde slikt felles framlegg: Saka vert utsett i påvente av utfyllande moglegstudie. I 
forkant av neste møte vert arrangert synfaring på OUS.
Det vert sett opp sak på sakslista til neste møte: Mandat for moglegstudie Hatland Skulesenter.
Hjalti H. Gislason, H, trekte sitt framlegg. 
AVRØYSTING:
Felles framlegg vert samrøystes vedteke

FS - vedtak:
Saka vert utsett i påvente av utfyllande moglegstudie. I forkant av neste møte vert arrangert 



synfaring på Osterøy Ungdomsskule. 
Det vert sett opp sak på sakslista til neste møte: Mandat for moglegstudie Hatland Skulesenter.

Saksopplysningar:


